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1. Velkomst ved formanden 
 

Formanden bød velkommen 

2. Referat fra sidste møde 
 

Referatet blev godkendt 

3. Økonomi  
Halvårsregnskab og revideret 
budget 2024 
Bilag1: Økonomioversigt 
Det indstilles, at halvårsregnskabet 
tages til efterretning, og at det 
reviderede budget godkendes. 

Halvårsregnskab: Der er en afvigelse på 476.000 på 
nuværende tidspunkt. 
Det reviderede budget: Her forventes et resultat på 
-319.000. Kapitalberedskabet er forsat intakt. 
Skolen har pt en særdeles god likviditet. 
Bestyrelsen tog halvårsregnskabet til efterretning 
og godkendte det reviderede budget. 

4. Personalets opfølgning fra 
sidste møde 
v/Søren Jensen og Jakob Bøgh 

Personalerepræsentanterne orienterede om, at 
der er et ønske om, at der tilrettelægges to hele 
arbejdsdage, hvor lærerne kan have fokus på 
langtidsplanlægning. Personalerepræsentanterne 
arbejder på et forslag. 
Der var efterfølgende en drøftelse om, hvordan der 
tilrettelægges forløb, der er meningsfulde for såvel 
lærere som elever.  
Nogle er synspunkterne var: 
Der skal arbejdes med noget, der på sigt giver en 
mindre arbejdsbelastning. 
Der er muligheder hos såvel AAU som UCN for 
gæstelærere. 
Undervisning for flere klasser i auditoriet er også 
en mulighed. 
Alle i bestyrelsen er optaget af at såvel elever som 
ansatte trives hver eneste dag og er indstillet på at 
støtte op om det. 
Der er enighed om, at der kan bruges midler fra 
den nu nedlagte fond til formålet, og at 
formandskabet har bemyndigelse til at træffe 
beslutning om dette. 

5.  Orientering fra eleverne En elevrepræsentant fortalte om forskellige 
drøftelser vedrørende studietur. 
Der har været elevfest i fredags. Festen forløb i 

store træk godt. 
 



6.  Drivkraft – nybyggeri 
Arki Nord har lavet et overblik over 
økonomien vedrørende Drivkraft. 
Kim Bæk fra Arki Nord medvirker 
fra kl. 9.00. Han skal orientere om 
projektet og dets økonomi. 
Bilag 2: Anlægsbudget 
Bilag 3: Delpriser 
Ledelsen ønsker fuldmagt til, at der 
kan udarbejdes et materiale til 
brug for fundraising, forventet 
udgift kr. 75.000. 

 
Projektet blev grundigt drøftet på baggrund af 
bilag, redegørelser fra Brian Andersson og Kim 
Bæk. Der blev spurgt ind til en række forhold.  
 
På baggrund af drøftelserne var der enighed om at 
projektet for nærværende sættes på standby. Der 
afsættes således ikke yderligere midler til 
projektet. Projektet er ikke skrinlagt. . 

 Evt.  
Næste møde: 6.12. 

Ved det kommende møde ønsker bestyrelsen at 
der er fokus på regeringens 
uddannelsesstrukturudspil. 

 


